
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 04/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Εκτός τα ελαιόδεντρα από το πρόγραμμα αναδιαρθρώσεων»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με πληροφορίες του Διαδικτύου και γεωπόνων μελετητών, το πρόγραμμα της
αναδιάρθρωσης  καλλιεργειών,  που  αφορά,  εκτός  από  τα  αμπέλια,  σε  όλα  τα
οπωροφόρα δέντρα, το οποίο πρόγραμμα τόσο πολύ περιμένει ο αγροτικός κόσμος για
να ενισχυθεί, θα εξαιρεί, περιέργως, τα δέντρα της ελιάς.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1.  Θα  λάβετε  μέτρα  ένταξης  των  ελαιοδέντρων  στο  ως  άνω  πρόγραμμα
αναδιάρθρωσης, έτσι ώστε η χώρα μας να μην καλύπτει τις ανάγκες της σε λάδι, από
εισαγόμενα έλαια  αμφίβολης ποιότητας;

2.  Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  σχετικά,  ώστε  να  δοθεί  η  δέουσα  σημασία  από  τις
αρμόδιες  Υπηρεσίες  του  Υπουργείου  σας  σε  όλο  το  εύρος  των  υπαρχόντων
καλλιεργειών, προς κάλυψη από το πρόγραμμα αναδιάρθρωσής τους;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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